
PROTOKÓŁ nr XXI/2012 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  22 lutego 2012 roku 

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 13
00

, godz. zakończenia 16
00 

Na 15 radnych obecnych na sesji 15 radnych 

Zaproszeni  goście: 

1. Wójt Gminy - Bogdan Sośniak  

2. Sekretarz Gminy - Jerzy Szyja 

3. Skarbnik Gminy - Zbigniew Kowalik 

4. Radni Powiatowi - Jerzy Kiepura 

                                      - Aniela Stopa 

 - Danuta Strugińska 

5. Przewodniczący Powiatowej 

Izby Rolniczej w Kłobucku  – Jan Sas 

6. Członek izby Rolniczej - Tomasz Jeziorski 

7. Przedstawiciele firmy „TERMAL”  

8. Sołtysi 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przedstawienie  porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z bieżącej działalności Izby Rolniczej w Kłobucku 

5. Informacja z bieżącej działalności Rady Powiatu w Kłobucku 

6. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami 

7. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

                zmiany studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego  

              gminy Opatów 



9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

10. Sprawy bieżące 

11. Zakończenie XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4  

Obecny na posiedzeniu Rady Gminy Opatów Pan Jan  Sas przedstawił informacje na 

temat działalności Powiatowej Izby Rolniczej w Kłobucku. Szczegóły w załączeniu 

do protokołu. 

Ad-5. 

Radna  Powiatowa Aniela Stopa zapoznała z danymi dot. Funkcjonowania ośrodków 

zdrowia na terenie gminy Opatów.  

Radna Powiatowa Danuta Strugińska zwróciła uwagę, ze nadal nie ma oznakowania 

drogi do Ośrodka Zdrowia w Opatowie znakiem „Zakazu wjazdu” i  „tylko dla 

karetek”. Podziękowała za prace wykonane przy rozpoczęciu budowy parkingu przy 

ośrodku. 

Radny Powiatowy – Jerzy Kiepura wypowiedział się na temat budżetu powiatu 

kłobuckiego. Wspomniał o likwidacji Zespołu Szkół Rolniczych w Waleńczowie.  

Mówił o środka finansowych na spółkę wodną.  Powiat dla każdej gminy przewidział 

5 tys. zł. O pieniądze te można się starać na podstawie wniosku.  

Powiedział również o akcji zima na drogach powiatowych. 

Radny Tomasz Macherzyński – odcinek drogi Opatów –Wilkowiecko był 

wykonywany po kawałku. Od 2 lat nic już tam nie robiono i odcinek, który został nie 



wyremontowany jest w tak tragicznym stanie, ze w żaden sposób nie można po nim 

przejechać.  

Radny Powiatowy – Jerzy Kiepura poinformował, ze nie przewiduje się nowych 

inwestycji na drogach powiatowych, jedynie naprawa zniszczonych odcinków po 

zimie. Roboty rozpoczną się jak temperatura powietrza będzie dodatnia. 

Radny Józef Chyra zwrócił jeszcze uwagę na uchwałę Rady Powiatu dot. Opłaty za 

umieszczanie urządzeń w pasie drogowym.  

Radny Dariusz Zając zapytał jakie są plany odnośnie budynku w razie likwidacji 

Szkoły Rolniczej w Waleńczowie. Zadał także pytanie dotyczące pracy pielęgniarek  

w terenie, chodzi o zlecenie dawania zastrzyków osobom, które nie są w stanie 

dojechać do ośrodka. 

Pani Aniela Stopa wyjaśniła, ze praca pielęgniarek środowiskowych trawa od godz. 

8.00 do godz. 18.00 od poniedziałku do piątku. Jeżeli chodzi o dojazd do domu 

pacjenta, lekarz wypisując skierowanie na zastrzyki musi wyraźnie zaznaczyć w tym 

skierowaniu ze zastrzyki musza być w domu, z dojazdem do pacjenta.  

Pan Jerzy Kiepura  powiedział, ze  nie podjęto jeszcze żadnych konkretnych decyzji 

co do przeznaczenia budynku w Waleńczowie. 

Ad-6. 

Informacja Wójta o bieżącym funkcjonowaniu gminy: 

- informacja na temat odbytego Konwentu Wójtów i Burmistrzów 

- o akcji zima w naszej gminie, wydanych zostało ok 20 tys. zł na ten cel. 

W najbliższych dniach zacznie się dalszy remont drogi krajowej w Opatowie 

- w Waleńczowie do kanalizacji ściekowej przy drodze krajowej zostanie 

podłączonych  ok. 10 szt. przyłączy.  

Ad-7.  

Sołtys wsi Wilkowiecko Jerzy Grzeliński zauważył, że Powiat źle odśnieża swoje 

drogi, poza tym większość dróg powiatowych na terenie Wilkowiecka musiała 

odśnieżyć gmina ze względu na trudny przejazd mieszkańców.  

Pan Jerzy Kiepura stwierdził, że takie sprawy powinny być zgłaszane na bieżąco 

zaraz po zdarzeniu. Każdy samochód z powiatu odśnieżający ma swój nr i jeżeli są 



jakieś zaniedbania należy dzwonić do obwodu drogowego albo do Wójta.  

 

Ad-8.  

Uchwała w sprawie  zmiany studium uwarunkowań i zagospodarowania 

przestrzennego gminy Opatów – opinia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego 

i Finansów w tej sprawie, pozytywna. 

Przedstawiciel firmy TERMAL wypowiedział się na temat stanu przygotowania 

inwestycji budowy wiatraków na terenie gminy Opatów. 

Uchwała w tej sprawie podjęta została jednogłośnie.  

Ad-9. Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Radu Gminy 

zamknął  XXI zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

Protokołowała 

Joanna Krotla 


